



# مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة

## OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHS/Cir/155/ 2021-22

May 12, 2022

### Circular to Parents: Regarding Online Safety Webinar for Parents and Students IGCSE R1 to S5 and CBSE KG1 to Grade 12

Dear Parents,

Greetings!!!!

For the safety and security of the students, virtual webinar on Online Safety will be conducted by the Principal for parents and students on Sunday, May 15, 2022 from 5:00 PM to 06:00 PM

Please join the virtual webinar via our school YouTube channel:

<https://www.youtube.com/c/OurOwnEnglishHighSchoolFujairah>

**The premiere will be available prior to the event.**

We are constantly exploring ways to improve the overall outcome of our online safety education program for our staff and students. We seek your valuable inputs for the further development of online safety strategies, please provide your valuable inputs via the feedback link which will be shared by your ward's Class Teacher.

We look forward to your participation and collaboration!

من أجل أمن وسلامة الطلاب، سيتم إجراء ندوة افتراضية عبر الإنترنت حول الامن والسلامة عبر الإنترنت من قبل مدير المدرسة لأولياء الأمور والطلاب يوم الأحد 15 مايو 2022 من الساعة 5:00 مساءً إلى 06:00 مساءً

يرجى الانضمام إلى الندوة الافتراضية عبر الويب عبر قناة مدرستنا على YouTube:

<https://www.youtube.com/c/OurOwnEnglishHighSchoolFujairah>

**العرض الأول سيكون متاحًا قبل الفعالية.**

نحن نستكشف باستمرار طرقًا لتحسين النتيجة الإجمالية لبرنامج تعليم الامن والسلامة عبر الإنترنت لموظفينا وطلابنا. نسعى للحصول على ملاحظاتكم القيمة لمزيد من التطوير لاستراتيجيات الامن والسلامة عبر الإنترنت، يرجى تقديم ملاحظاتكم القيمة عبر رابط الملاحظات الذي سيشاركه معلم الفصل الخاص بأبنك / ابنتك.

نحن نتطلع إلى مشاركتك وتعاونك!

With kind regards,

*DrSK*  
12/05/22



**Dr. S Reshma,**  
**Principal/School Director**